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PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Mineva 50 let od podpisa Rimske pogodbe. To je bil temelj na podlagi 
katerega je nastala današnja Evropska unija. Pred petdesetimi leti se očetje te pogodbe najbrž niso zavedali, da 
bo po petdesetih letih možno sprejeti dokaj soglasno oceno, da je Evropska unija zgodba o uspehu. V teh 
petdesetih letih je predvsem Evropska unija zagotovila evropskemu kontinentu - najprej njenemu zahodnemu 
delu, v zadnjem času pa celotnemu kontinentu - mir, stabilnost in velik vsesplošen razvoj. Ravno Evropska unija 
je tudi omogočila, da je prišlo do ponovne demokratizacije vzhodnega dela kontinenta in leta 2004 tudi do velike 
združitve.  
 
To so vse ugotovitve, ki bodo povzete oziroma zapisane tudi v »Berlinski deklaraciji«, ki bo podpisana v nedeljo - 
v času proslave te 50. obletnice. Poleg tega bodo v tem dokumentu, ki ne bo formalnega, ampak simbolnega 
značaja, omenjeni tudi skupni temelji Evropske unije - v smislu skupnih idealov in skupnih vrednot. Omenjeni 
bodo ključni sedanji notranji in zunanji izzivi Evropske unije in kar je zahtevalo največ usklajevanja, omenjena bo 
potreba po obnovitvi skupnega profesionalnega temelja Evropske unije. Seveda gre tukaj za neko zavezo, ki v 
besedah zelo verjetno ne bo omenjala evropske ustavne pogodbe, nanaša se pa seveda na situacijo, ki je nastala 
potem, ko ta pogodba v dveh državah ni bila ratificirana oziroma, ko je bila ratifikacija zavrnjena na referendumih 
v Franciji in na Nizozemskem. Ravno ta zaveza - v tem sicer neformalnem dokumentu - da si bo Evropska unija 
prizadevala obnoviti temelj, na katerem stoji, še pred naslednjimi evropskimi volitvami leta 2009, je verjetno 
ključno sporočilo te deklaracije. Kljub temu, da gre za neformalen dokument in da bo do formalnih odločitev 
vezanih na to zelo pomembno vprašanje evropske prihodnosti prišlo oziroma naj bi prišlo na junijskem evropskem 
vrhu, pa je soglasje o tem, da je temelj potrebno obnoviti, prvi velik pozitivni korak po tem, ko je ta institucionalna 
prenova Evropske unije zašla v krizo.  
 
Tekst, čeprav ni formalen, se je usklajeval. Prepričan sem, da bo do podpisa doživel soglasno podporo vseh 
držav članic. Ključne dileme so bile odpravljene že na marčnem zasedanju Evropskega sveta oziroma na 
neformalnem delu, na delovni večerji. Takrat je bila izražena zelo velika pripravljenost, praktično vseh prisotnih 
predsednikov držav in vlad, kjer nihče ni manjkal, da mora biti ta deklaracija naravnana pozitivno, da mora 
odražati dejanske uspehe, ki jih je Evropska unija dosegla v preteklosti in da mora vsebovati tudi zavezo 
odgovornosti do prihodnosti.  
 
Bilo je nekaj dilem, kjer se je tudi Slovenija zelo zavzemala, da odgovori nanje ne bi bili izpuščeni. Bilo je nekaj 
pomislekov o tem, ali se omenja širitev kot velik uspeh. Mi smo se za to zavzemali in bo omenjana. Bili so 
pomisleki pri državah, ki še niso v evro območju, ali se uvedba evra oziroma ustanovitev Evropske monetarne 
unije omeni kot uspeh. Dilema je bila odpravljena - bo omenjeno. 
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Zelo pomembno je, da je v deklaraciji prisotna težnja oziroma omemba uravnoteženega razvoja v smislu 
ravnotežja med konkurenčnostjo in solidarnostjo oziroma socialo. To je omenjeno kot posebna vrednota. Zelo 
pomembno je, da deklaracija odgovarja tudi na nek izziv - na načelni ravni sicer, ampak vendarle - ki pred 
petdesetimi leti, ko so se podpisovale evropske pogodbe, ni bil prisoten. To pa je vprašanje varstva okolja, 
vprašanje obnovljivih virov energije oziroma grobo rečeno vprašanje trajnostnega razvoja. 
 
Nemško predsedstvo, ki po našem mnenju svojo vlogo opravlja zelo dobro, je uspelo ločiti dva dokumenta 
oziroma dve odločitvi. Deklaraciji, ki je neformalen akt – v kolikor bi se jo sprejemalo kot formalni akt, bi bila bitka 
okrog formulacij bistveno večja, bolj zaostrena in bi izostal ta pozitivni vidik že zaradi polemik, ki bi se ob tem 
obnavljale oziroma sprožale – je uspelo ločiti ta neformalni, ampak simbolno zelo pomemben korak od formalne 
odločitve, ki jo bo moral sprejeti Evropski svet junija letos. Ker vsi z optimizmom pričakujemo, da bo Nemčija kot 
predsedujoča Evropski uniji, do takrat dokončala to delo, ki se v bistvu formalno začenja prav z simbolnim 
sprejetjem te Berlinske deklaracije, in pripravila odločitev o tem, kako razplesti to institucionalno krizo v Evropski 
uniji. Ambicija je, da se junija sprejme časovnica potrebnih korakov za to, da bodo temelji Evropske unije 
obnovljeni pravočasno in da jih bo možno upoštevati že ob volitvah v Evropski parlament leta 2009. Glede na 
neposredne izkušnje z nemškim predsedovanjem Evropski uniji lahko rečem, da smo lahko zmerni optimisti. 
Nemčija je po našem mnenju svojo zelo veliko individualno specifično težo postavila tukaj za odprave dilem 
oziroma prave rešitve. V tem času je prišlo tudi do zelo produktivnega obravnavanja nekaterih vprašanj na relaciji 
Evropska unija – Združene države Amerike in na relaciji Evropska unija – Ruska federacija, ki so prej povzročala 
določene dileme. Predvsem pri nekaterih novih državah članicah dosedanje ravnanje predsedujoče države dovolj 
senzibilno, da je potencialne razkole premoščalo, ne pa jih poglabljalo.  
 
S tega vidika naj poudarim, da se mi zdi nemško stališče vezano na dilemo, ki se pojavlja ob namestitvi določenih 
elementov ameriškega protiraketnega ščita samo na ozemlju nekaterih držav v Evropski uniji smiselno. Mislim na 
stališče, da bi bilo potrebno neke skupne rešitve v zvezi s tem iskati v okviru NATO. Večina držav Evropske unije 
je članic NATO. Na ta način bi se izognili tem dilemam, ki se sedaj sprožajo. Mislim, da je to zelo produktivno 
stališče, ki odraža neko resno ukvarjanje nemškega predsedstva z dilemami, ki dejansko obstajajo. Ravno zaradi 
teh izkušenj v prvih treh mesecih smo lahko optimisti, ko gre za naša pričakovanja tudi v zvezi z ključno dilemo, ki 
je v Evropski uniji odprta - to pa je obnova temelja, na katerem Evropska unija stoji.  
 
Želel bi k temu dodati samo še to, da smo zelo zadovoljni tudi s sodelovanjem z nemškim predsedstvom, ko gre 
za t.i. skupne teme ali pa skupno predsedovanje v okviru programa »trojčka« Slovenija-Portugalska-Nemčija. 
Tukaj je sodelovanje dobro - za Slovenijo še posebej dobrodošlo, zato ker se intenzivno pripravljamo na 
predsedovanje Evropski uniji v prvi polovici naslednjega leta. 
 
Glede na časovnico, ki se pripravlja za odpravo oziroma za naslovitev te ključne dileme, pred katero je Evropska 
unija, je naše pričakovanje, da bodo uskladitve potrebnih rešitev, ki se seveda skoraj zagotovo ne bodo več 
poimenovale z besedo »ustava«, prišlo do konca tega leta. Se pravi še v času portugalskega predsedovanja na 
kratki medvladni konferenci. Zelo možno pa je, da se ta procedura zavleče tudi v čas slovenskega predsedovanja, 
kar bo predstavljalo za Slovenijo še dodaten velik izziv. Toliko v zvezi s tem.  
 
Samo delno v navezavi tudi na to temo. Glede na to, da se porajajo nekatere dileme, naj povem, da Slovenija 
svojo zunanjo politiko, ko gre za reševanje nekaterih kriznih vprašanj v svetu - v konkretnem primeru vprašanje 
jedrske energije v Iranu, mednarodne kontrole nad uporabo te energije in drugih vezanih vprašanj na to temo - 
svoja stališča in ravnanja oblikuje in usklajuje znotraj Evropske unije. Zadnje čase so se pri nekaterih slovenskih 
politikih pojavile nekatere solistične poteze. Te ne predstavljajo stališča Slovenije, niso bile usklajene v celoti, jih 
tudi ne poznamo. Slovenija bo ostala zavezana odločitvam, ki smo jih usklajevali in sprejeli znotraj Evropske 
unije. Ko gre za to konkretno vprašanje na relaciji Evropska unija – Islamska republika Iran, smo to stališče zelo 
jasno povedali tudi ob obisku iranskega zunanjega ministra v Sloveniji. Smatramo - naj povem še vsebinsko - da 
ima Evropska unija v zvezi s tem vprašanjem zelo načelno uravnoteženo stališče, ki se zavzema za miroljubno 
rešitev, hkrati pa tudi za odpravo vseh varnostnih tveganj, ki lahko ogrozijo tudi varnost Evropske unije. Glede na 
to, da je pred nami v tem času tudi končni odgovor oziroma da se pričakuje končna rešitev ali pa končna odločitev 
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Varnostnega sveta v zvezi z bodočim statusom Kosova, naj povem, da Slovenija tudi, ko gre za relacijo do tega 
vprašanja - ki ga zelo natančno poznamo, usklajuje znotraj Evropske unije. Evropska unija bo v prihodnosti 
prevzemala še večjo odgovornost v tej regiji. Praktično bo celotna odgovornost za mir in stabilnost povezano s 
situacijo na Kosovu prešla na institucije Evropske unije. Tudi tukaj je absolutno potrebno stališča in ukrepe 
koordinirati znotraj Evropske unije, drugače bomo na koncu škodili sami sebi. 
 
NOVINARKA: Jaz imam več vprašanj. Najprej me zanima, kako je z deklaracijo? Ali je omenjena nadaljnja 
širitev Evropske unije in če je Slovenija zadovoljna z omembo, kakršna je? Potem imam pa še dve 
vprašanji. In sicer, Evropska komisija je začela postopek proti Sloveniji v zvezi z netransparentnostjo 
dodeljevanja državnih pomoči. Zanima me, kaj bo Slovenija naredila na tem področju? Kako to 
komentirate? Če nam lahko poveste, kakšne so možnosti, po vašem mnenju, da bi nov guverner bil 
končno izvoljen aprila? Ali ste kaj na zvezi z gospodom Drnovškom v zvezi s tem? Ali veste, če bo 
Drnovšek tokrat konzultiral stranke? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, na to zadnje vprašanje vam jaz težko natančno odgovorim, ker gre 
za pristojnost državnega zbora in seveda predsednika države, ki je predlagatelj. Lahko samo ponovim, da 
pričakujem, da se bosta dejavnika usklajevala in da bo prišlo do izvolitve guvernerja.  
 
Kar se tiče postopkov t.i. ne-dovolj preglednih državnih pomoči, Slovenija ima tukaj trdne dokaze, da temu ni bilo 
tako. Dokaze bomo predložili. Gre za normalno proceduro znotraj Evropske unije, ki se sproža velikokrat proti 
različnim subjektom. Prav je, da takšni nadzorni mehanizmi obstajajo.  
 
Kar se tiče omembe prihodnje širitve Evropske unije, bo ta v deklaraciji, čeprav v tem trenutku še ne moremo 
govoriti o povsem formalno zaključenem tekstu. Ampak glede na razpravo, ki smo jo imeli ob tem, recimo, 
usklajevanju na zadnjem evropskem svetu, bo nadaljnja širitev omenjena previdno oziroma v kontekstu, ki 
afirmativno govori o dosedanji širitvi Evropske unije, o dosedanji širitveni politiki kot o uspehu, kot o velikem 
premiku. Kaže, da se postavlja tudi vprašanje bodoče širitve v pozitiven kontekst. To je pozitivna formulacija, 
kakršno smo si želeli, ne bo pa seveda omenjenih držav kandidatk ali kar koli podobnega, kar tudi ne sodi v ta 
dokument.  
 
NOVINARKA: Mene pa zanima vaše mnenje, ko govorite, da je v bistvu Evropska unija zgodba o uspehu, 
na koncu koncev pa vedno govorite, da pri zunanji politiki pride do razdora. Krize - ena od teh je tudi 
ustava - recimo, ravno ščit, katerega je zdaj preložila na NATO, lahko gledamo kot, da se vedno pri teh 
zadevah pride do slepe ulice, da se države znova in znova delijo na vzhod in zahod, ki naj bi bil 
premoščen? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: To, da je dosedanja zgodovina Evropske unije zgodba o uspehu, še ne 
pomeni, da pač ni bilo problemov ali pa, da Evropska unija danes nima problemov. Vendar pa, če pogledamo, kaj 
se je zgodilo v vseh teh petdesetih letih, kakšna je bila Evropa takrat in kakšna je danes - takrat razdeljena, z 
nacionalnim dohodkom, ki je bil nekolikokrat manjši kot je zdaj, s številnimi socialnimi problemi, z milijoni 
beguncev, po drugi svetovni vojni - potem je seveda nesporno. Druge države, ki so danes po širitvi leta 2004 v 
takšnem položaju, takšnem statusu, s toliko demokracije, seveda ni nikakršnega dvoma, da je bila to zgodba o 
uspehu. Čeprav na začetku to ni kazalo. Bral sem neke starejše raziskave iz šestdesetih let, po katerih večina 
državljanov tistih držav, ki so v bistvu sestavljale to Evropsko skupnost takrat, sploh ni vedelo, da ta obstaja, ker 
je bil to šele začetek. In kakšnih velikih upov v delovanje te zveze takrat niso polagali. Vendar je zveza kljub temu 
rasla, se je krepila. Ideja o skupni evropski valuti se je pojavila že v 50-ih oziroma 60-ih letih. Tudi prvi formalni 
predlogi so bili takrat dani in trajalo je 20 let, skoraj 20 let, da se ideja uresničila. Nekateri koraki so šli počasi, 
vendar so šli v pravo smer. Uspehi so merljivi, ni jih možno zanikati. V vsakem primeru smo kot Slovenci lahko 
zadovoljni, da smo zdaj tudi mi del te evropske zgodbe. Ker pa se je Evropa razširila, ker se je soočila v zadnjih 
petnajstih letih tudi z izzivi - z izrazitimi izzivi globalizacije, se mora seveda spreminjati in temu prilagajati. To 
prilagajanje gre včasih hitreje, včasih počasi. Veliki koraki so najbolj težavni. Evropska ustavna pogodba je bil 
poskus zelo velikega koraka. Očitno je, da v tem času tako velikega koraka ne bo možno narediti. Se pa zdaj 
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kaže, da bo možno narediti skoraj tako velik korak oziroma korak, ki bo dovolj velik za to, da se bo Evropa 
nemoteno naprej razvijala. Jaz osebno to nisem pričakoval po tej veliki širitvi, ki je Evropo zelo spremenila. Nekaj 
drugega se je usklajevati med dvanajstimi približno enako razvitimi državami ali pa med sedemindvajsetimi zelo 
različno razvitimi državami. Jaz osebno sem pričakoval, da bo to obdobje še daljše. Iz tega vidika je treba biti 
realist.  
 
Kar se tiče zunanje politike, je večja enotnost evropske zunanje politike v kratkem času iluzija. Res bi z 
instrumenti, ki so predvideni v evropski ustavni pogodbi, dobili močnejši skupni glas namesto močnejše skupne 
koordinacije - nekaj, kar bi bilo zelo potrebno. Vendar to še zdaleč ne bi čez noč odpravilo nekaterih razlik. Teh 
iluzij ne bi smeli imeti. Bi pa bil to korak v pravo smer. Čez 20 let bo, sem prepričan, z evropsko zunanjo politiko 
podobno kot je bilo pred nekaj leti z evrom, ki je končno postal realno dejstvo, prej pa so 20 let samo govorili, 
sanjali oziroma delali počasne korake k temu cilju. Mi smo samo veseli, da smo zdaj del tega procesa, da lahko 
nanj sovplivamo in da nismo več v čakalnici za Evropsko unijo kot nekatere druge države, s katerimi smo dolgo 
časa živeli skupaj v prejšnjem stoletju - tudi zaradi tega, ker bo prihodnji širitveni proces zaradi vsega navedenega 
počasnejši, kot pa je bil ta zadnji veliki bum. 
 
NOVINAR: Imam precej vprašanj predsednik, ampak mi dovolite dve. Torej, najprej primer SOVA. Ali še 
vztrajate, da je bil nadzor zakonit? Nihče namreč do sedaj - nismo zasledili - zanikal pogleda v finance, od 
tam pa se da tudi preko šifranta razbrati, komu je bilo kaj nakazano in koliko denarja nakazanega. Druga 
reč pa je, današnja oziroma najnovejša zahteva koalicije za komisijo za posle z orožjem, ki naj bi 
pregledala posle od leta 1994 naprej. Rudolf Moge pravi, da naj bi tudi obveščevalne službe imele precej 
podatkov in dokumentov o slovenski trgovini z orožjem, tudi pred letom 94, in predlaga, da ta komisija še 
to stori, če že pregleduje za nazaj. Kako to komentirate, se pravi to zahtevo in pa to Mogetovo? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Kar se tiče nadzora nad SOVA, si jaz ne predstavljam nobene vlade - ki 
ima v skladu z ustavo in zakonom o vladi odgovornost za vladne službe - ki ne bi smela nadzorovati vladnih služb. 
To je popolnoma skregano z zdravo logiko. Komisija, ki je bila ustanovljena, se ne ukvarja z osebnimi podatki ali 
osebnimi imeni ali kakršnimi koli tovrstnimi zadevami, ampak se ukvarja z zakonitostjo delovanja te službe in z 
nekaterimi specifičnimi vprašanji organizacije, ki so se pojavila potem, ko je vlada obravnavala letne dokumente 
te agencije. Jaz tudi dvomim, da tiste, ki so botrovali tem velikim naslovom v nekaterih časopisih skrbijo imena 
sodelavcev te službe, ki jih nihče ne gleda. Bojim se, da jih skrbi poraba tajnega fonda v tej službi.  
 
Kar se tiče te »šlager« zgodbe gospoda Mogeta v parlamentu, se je treba samo spomniti, da so tisti, ki so zdaj 
vložili to dopolnitev za preiskovalno komisijo, doslej ustanovili že dve preiskovalni komisiji za preiskavo t.i. 
orožarskih zgodb. Obe so vložili v času, v mandatih, ko so bili na oblasti in si ne predstavljam, kako si mislijo, da 
bodo stvari, ki jih niso mogli raziskati takrat ali pa, ki jih niso hoteli raziskati takrat, ko so bili na oblasti, raziskali 
zdaj. Še posebej pa sem skeptičen do tistih, ki iščejo stvari, ki jih ni.  
 
NOVINARKA: Mene pa zanima vaš komentar na danes objavljene podatke politbarometra. Ti podatki 
kažejo sicer stabilno podporo javnosti vaši vladi in stranki, ob enem pa nekoliko celo višjo prednost 
Socialdemokratske stranke pred vašo stranko - torej na prvem mestu med vsemi strankami. Zanima me 
vaš komentar. 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Očitno je, da prihaja do javnomnenjskih premikov v določenem delu 
političnega prostora. Vlogo, kakršno je dolga leta v tem polu imela razpadajoča Liberalna demokracija, zdaj 
prevzema druga tovrstna stranka. To so Socialni demokrati. To se seveda odraža tudi v javnem mnenju. 
Zagotovo ne gre samo za kratkoročne premike glede na relativno stabilnost volilnega telesa v tem političnem 
polu, čeprav bi o nekih zelo konkretnih »rejtingih« v tem trenutku, trajnih »rejtingih«, težko govorili. Treba bo 
počakati. Po naših izkušnjah nobena stranka v Sloveniji, ki ne vodi sredinske politike pač ne more računati na 
relativno večino. Na tej poti gospodu Pahorju želimo vso srečo. Smo pa rahlo skeptični glede na to, da se mu v 
državnem zboru pridružujejo najbolj radikalni poslanci razpadajoče Liberalne demokracije, s katerimi bo sredinsko 
politiko zelo težko voditi.  
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NOVINARKA: Še eno vprašanje v zvezi s poslanskimi vprašanji, ki je bilo danes naslovljeno na vlado in 
sicer s strani gospoda Petka - ali je obisk gospoda Drnovška v Združenih državah Amerike usklajen z 
vlado? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej ta obisk ni vsebovan v sicer usklajenem letnem programu obiskov, 
ki je bil v skladu z uredbo sprejet za letošnje leto. Na tem programu je sicer veliko drugih mednarodnih aktivnosti 
predsednika republike - praktično vse, ki jih je Urad predlagal. Vlada tudi ni dobila, v skladu z uredbo, nobenega 
predloga, da se ta program razširi. Vsak nosilec te aktivnosti lahko kadar koli - če misli, da je kaj pozabil ali pa da 
so nastale nove potrebe – predlaga, da se ta program razširi. Skratka, vlada takšnega predloga ni dobila. 
Program v skladu z uredbo ni bil razširjen. Vlada tudi ni bila obveščena o namenu tega obiska. Skratka, karkoli 
več v zvezi s tem bi težko povedal. 
 
NOVINARKA: Jaz bi imela dve vprašanji. Prvo je, če se še dlje časa ne bo v državnem zboru izvolil 
guverner Banke Slovenije ali razmišljate vendarle o kakšni dopolnitvi Zakona o Banki Slovenije? To je 
prvo vprašanje. Drugo se pa navezuje na »A banko«. V tem tednu smo bili priča, da je Sava kupila 
tretjinski delež te banke, tretje največje v Sloveniji, Zanima me ali to že pomeni, da se bo Zavarovalnica 
Triglav umaknila iz »A banke« in bosta skupaj z Ljubljansko banko oblikovali ta holding, o katerem 
finančni minister že dlje časa govori? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Kar se tiče bančnih zadev mislim, da nisem pravi naslov za ta vprašanja.  
 
Kar se tiče guvernerja Banke Slovenije, mislim, da ne bi smelo priti do situacije, ko bi bilo treba z zakonodajo 
spreminjati pravila igre v času, ko postopki tečejo oziroma ko bi prišlo do zapleta pri konkretnem imenovanju. To 
sem že nekajkrat povedal. Z nekim minimalnim konstruktivnim pristopom obeh akterjev tukaj - se pravi, 
predsednika države in poslanskih skupin. V državnem zboru je zagotovo možno priti do usklajenega predloga. V 
Sloveniji je najbrž kar nekaj sposobnih kandidatov za to mesto. Nikakršnega razloga ni, da bi se zdaj odlašalo s 
predlaganjem. Končno to tudi ni prvi primer, ko se je neka kandidatura ponovila za nekatere funkcije na predlog 
predsednika države v istem postopku glasovalo celo štiri krat. Skratka, mislim, da zdaj trošimo nek čas - 
nobenega razloga ni po mojem mnenju, da državni zbor že na tej seji, ki se začne naslednji teden, o tem predlogu 
ne bi odločal. Vendar pa sam ne more odločati, če predloga ne dobi. 
 
NOVINARKA: Zanima me pismo predsednika države iranskemu predsedniku, če lahko pač pojasnite 
vsebinsko razhajanje, kaj je minister Rupel takrat govoril, ko je bil na obisku iranski minister in kaj je bilo 
v omenjenem pismu? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Zdaj to vprašanje težko komentiram. V nasprotju z običajno prakso na 
pogovoru, ki ga je imel predsednik države z iranskim zunanjim ministrom, ni bilo predstavnika slovenskega 
zunanjega ministrstva. Ne vemo kakšni pogovori so to bili. Zato tudi ne vem, če so bila kakšna razhajanja in 
kakšna so bila, če so bila. Lahko samo rečem, da pač to ni v redu, da v Sloveniji obstajajo v ustavi in zakonih 
napisna pravila igre, ko gre za usklajevanje zunanjepolitičnih zadev. Pristojnosti so jasno določene in zdaj je tudi v 
interesu vseh, da navzven nastopamo enotno. Še posebej v času, ko mora Slovenija paziti na svoje 
zunanjepolitične korake - glede na to, da bo naslednje leto predsedovala Evropski uniji, kjer se bo morala 
pomembno usklajevati z ostalimi šestindvajsetimi državami članicami Evropske unije. In v tej luči solistične 
poteze, ki izhajajo iz Slovenije, tej slovenski kredibilnosti nič ne koristijo. Še posebej, če gre za stvari, okrog 
katerih se je Slovenija že uskladila v institucijah Evropske unije, potem pa posamezniki iz te države zagovarjajo 
drugačne stvari. 
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